

Phase	Ingredients	INCI Name	%
A	去离子水 Deonized water	水 water	To 100
	NM-CARBOMER 20/2020/21	丙烯酸酯/C10-30 烷基丙烯酸酯交联聚合物 Acrylates / C10-30 Alkyl Acrylate Crosspolymer	0.3
B	乙醇（95%）ethanol	乙醇 ethanol	20
	SiCare 2187P8	乙烯基聚二甲基硅氧烷/聚甲基硅氧烷醇倍半 氧烷交联聚合物 Vinyl polydimethylsiloxane/polymethylsiloxanol sesquioxane crosslinked polymer	0.5
	MR-5C	聚甲基丙烯酸甲酯（PMMA）polymethyl methacrylate	0.2
	Escsence 香精（蓝风铃）	香精 Escsence	0.3
C	PE 9010	苯氧乙醇；乙基己基甘油 phenoxyethanol	0.3
	D-泛醇（VB5）D-pantheon	泛醇 panthenol	0.3
D	三乙醇胺 triethanolamine99%	三乙醇胺 triethanolamine	0.35



说明：纽曼卡波姆 20/21/2020 为丙烯酸酯、C10-30 烷基丙烯酸酯交联聚合物，易润湿，特别适用于水醇体系或醇含量较高的体系。

使用方法：取适量产品涂抹于发部，轻柔均匀后自然干燥即刻（无需冲洗）主要起效成分是硅粉和 PMMA，多孔结构吸附头发上的油脂和污垢 .特别适合特殊人群如病人，产妇等。

工艺:

1. A 相: 将 NM-CARBOMER 20/2020/21 粉末撒在水上, 待完全润湿后, 中速搅拌 20min
2. B 相: 混合均匀, 待用
3. 搅拌状态下, 将 B 相和 C 相先后分散在 A 相中, 搅拌均匀 4
4. 搅拌状态下加入 D 相, 避免引入起泡

产品特性:

pH 7.2

粘度 60,000 mpas (NDJ-8S)

Remark: NM-Carbomer 20/2020/21 is the acrylate, Acrylates / C10-30 Alkyl Acrylate Crosspolymer , Self-wetting, especially suitable for hydroalcoholic system or high alcohol content system.

Usage: Apply appropriate amount of the product on the hair, gently and evenly, then dry immediately (no need to rinse)

The main active ingredients are silica powder and PMMA, and the porous structure absorbs the oil and dirt on the hair. Especially suitable for special groups of people such as patients, maternity and so on.

Procedure:

1. Phase A: Sprinkle NM-CARBOMER 20/2020/21 powder on water, and stir at medium speed for 20min after completely wetting
2. Phase B: Mix well and set aside
3. In the stirring state, phase B and phase C are successively dispersed in phase A, stirring evenly
4. Add D phase while stirring to avoid introducing foaming

Product Properties:

pH ~7.2

Viscosity ~60,000 mpas (NDJ-8S)